

國際邀請賽報名簡章
International Invitational Tournament
Registration Guidelines

2026

DASA 無人機足球國際邀請賽

DASA

International Drone Soccer
Invitational Tournament
2026

壹、賽事總覽 (Event Overview)

一、主辦單位(Organizer): 台灣無人機競技發展協會

Taiwan Drone Racing and UAV Promotion Association (TDRUPA)

二、賽事宗旨(Vision & Mission):

本賽事旨在匯聚全球精英，推動無人機足球標準化與專業化，激發年輕世代對 STEAM 領域的興趣。這不僅是亞太地區的標竿賽事，更是全球頂尖隊伍爭取榮耀的最高殿堂。

Our mission is to gather global elites to promote the standardization and professionalization of drone soccer, while inspiring interest in STEAM fields among the younger generation. This championship serves as a premier platform for top global teams to compete for international honor.

三、主辦城市與地點(Host city and location):

本屆賽事選址於台灣精密機械與科技研發重鎮——台中市，並由坐落於西屯核心門戶、具備深厚學研動能的『僑光科技大學』盛大承辦。台中市不僅是亞洲科技與文化的交匯樞紐，更擁有宜人的氣候與世界級的產業鏈資源，結合僑光科大的頂尖場域設施，將為全球參賽者打造一場科技與體育交織的國際盛宴。

The competition will be held in Taichung City, a major hub for precision machinery and technology research and development in Taiwan, and will be hosted by Overseas Chinese University of Science and Technology, located at the core gateway of Xitun District. Taichung City is not only a crossroads of Asian technology and culture, but also boasts a pleasant climate and world-class industrial chain resources. Combined with the top-notch facilities of Overseas Chinese University of Science and Technology, this event will create an international feast that blends technology and sports for participants from all over the world.

四、賽期(Date): 2026 年 7 月 24~27 日 (July 24-27, 2026)

7/24	報到 Player teams report for duty 歡迎晚會 Welcome party
7/25	1000-1200~國際論壇 International Forum 1400-1700~競賽開始 Competition schedule begins
7/26	競賽執行 Competition Execution
7/27	1000-1200~頒獎及閉幕 Awards Ceremony and Closing Ceremony 1200~賦歸 Participating teams and athletes return

五、比賽場地(Competition venue):

符合國際標準的專業無人機足球場，配備最新電子裁判與高速影像捕捉系統。

A professional drone-equipped football field that meets international standards, featuring the latest electronic referees and high-speed image capture systems.

貳、競賽項目(Competition Categories)

本賽事依據 國際航空聯盟 (FAI) 最新規範制定。

The tournament follows the latest competition rules established by the Fédération Aéronautique Internationale (FAI).

一、F9A-A (5 vs 5):

每隊 5 名選手 + 1 名教練

(5 Players + 1 Coach per team)

二、F9A-B (3 vs 3):

每隊 3 名選手 + 1 名教練

(3 Players + 1 Coach per team)

參、獎金結構 (Prize Pool)

為激勵全球頂尖隊伍，大會設立總額約 100,000 美元的豐厚獎金池。

To incentivize top teams worldwide, the conference has established a total prize pool of approximately US\$100,000.

肆、報名費用與接待(Registration Fees & Hospitality)

報名費，包含賽事期間，四天三夜高規格食宿接待與交通接駁，公共意外保險。

The registration fee includes four days and three nights of high-standard accommodation and meals, transportation, and public accident insurance during the event.

一、費用詳情(Fee Structure):

(一)基本報名費(Basic registration fee):

USD \$1,000. / 每隊 (Per Team)

(二)參賽費

- 參加 F9A-A (5v5) 項目(Entry for 5v5):

每隊需額外支付 1,250 美元

Additional payment required USD \$1,250 /per team.

- 參加 F9A-B (3v3) 項目(Entry for 3v3):

每隊需額外支付 500 美元

Additional payment required USD \$500 /per team.

(隊伍可選擇參加單一或全部兩個項目 / Teams may choose to participate in one or both events.)

二、賽事支援內容(Event Support Content):

(一)住宿(Accommodation): 含三晚飯店住宿及早餐。

Includes three nights' hotel accommodation and breakfast.

- F9A-A 隊伍：3 間雙人房(3 Twin Rooms)

- F9A-B 隊伍：2 間雙人房(2 Twin Rooms)

(二)交通(Transportation): 參賽期間飯店至賽場來回接駁服務。

Hotel shuttle service to and from the competition venue during the competition period.

(三)參賽隊伍禮遇(Participating Team Benefits):

- 專屬參賽紀念品 Exclusive contestant souvenirs.

- 非以中文為主要語系國家隊伍，將提供隨行翻譯人員協助。

Teams from countries where Chinese is not a primary language will be provided with accompanying translators.

伍、重要時程(Important Deadlines)

一、參賽報名回覆期限(Competition registration deadline):

2026 年 5 月 10 日止(Until May 10, 2026)。

二、請盡速填寫報名表，以利大會安排參賽事宜；正式賽程細節將於確認後寄發。

Please fill out the registration form as soon as possible to facilitate the organizers' arrangements for your participation; the official competition schedule details will be sent out after confirmation.

陸、重要附加提醒(Important additional reminders)

一、不可抗力因素免責聲明

(Disclaimer regarding force majeure)

特殊情形：若遇颱風、地震等不可抗力因素導致賽事取消或延期，主辦單位保留修改賽程之權利，且不承擔隊伍之差旅衍生損失(如機票改期費)。

Special Circumstances: In the event of cancellation or postponement due to force majeure such as typhoons or earthquakes, the organizer reserves the right to modify the schedule and will not be liable for any travel-related losses incurred by the teams (such as airfare rescheduling fees).

二、保險提供說明(Insurance Provided Explanation)

主辦單位提供之保險：大會提供之保險僅涵蓋公共意外責任，建議參賽選手可視需要自行投保旅遊平安險與醫療險。

Insurance provided by the organizer: The insurance provided by the event only covers public accident liability. Participants are advised to purchase travel accident insurance and medical insurance as needed.

三、媒體版權(Media Rights)

宣傳使用：報名參與本次競賽活動，即表示同意授權主辦單位可將賽事期間之照片、影片用於行銷宣傳，增加賽事推廣之效益。

Promotional Use: By registering for this competition, participating teams agree to authorize the organizers to use photos and videos taken during the competition for marketing and promotional purposes, thereby increasing the effectiveness of the competition's promotion.

柒、報名費繳交匯款帳戶：

- 銀行名稱：台中銀行-中正分行
Bank Name：Taichung Commercial Bank Co.,Ltd
- 地址 Branch Address：NO.87,Min Chuan Rd., West Dist.,
Taichung City 403, Taiwan
- SWIFT Code：TCBBTWTH
- 帳號：020-27-0001675
Beneficiary's A/C No.：020-27-0001675
- 中文戶名：台灣無人機競技發展協會 王俊良
- Beneficiary's Name：TAIWAN UAV COMPETITION
DEVELOPMENT ASSOCIATION

